
Protokół nr XXXIV/2018 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 21 września 2018 r. 
 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 21 września  2018 r. o godz. 1430 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych radnych 

a w imieniu Rady zaproszonych gości Wójta  Andrzeja Pietrulę, Zastępcę Wójta Radosława 

Sobeckiego, Sekretarza Gminy Longinę Szulc, Skarbnika Gminy Dorotę Andrzejewską i 

sołtysów .  Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i  2    do protokółu. 

Następnie przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach bierze 

udział 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

 Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Przyjęcie projektu protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja  na temat działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminy Krzemieniewo ( druk nr 248). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w m. 

Mierzejewo stanowiących własność Gminy Krzemieniewo. ( druk nr. 249) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych  

( druk nr 250) 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Krzemieniewo na 2018 r. ( druk nr 

251). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 - 

2024 . ( druk nr 252 ).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zwolnień z podatku od nieruchomości w roku 2019. ( druk 

nr 253). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych w roku 

2019. ( druk nr 254) 

12.   Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

13.     Wolne głosy, komunikaty. 

14.     Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 



Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad p.2. 

Następnie Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokółu z XXXIII sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 12 obecnych  radnych . Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad p.3. 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący poprosił Wójta o złożenie informacji o 

działalności z okresu od ostatniej sesji, tj.  od 27 sierpnia br. 

- Wójt poinformował o realizacji inwestycji sieci kanalizacji sanitarnej oraz oczyszczalni 

ścieków. 

Trwają rozruchy przepompowni na terenie wsi Kociugi i Krzemieniewo, codziennie ścieki 

przybywają; mieszkańcy podłączają się . W miesiącu październiku ścieki odbierane będą 

bezpłatnie, koszty ponosi firma „Molewski”. 

Pozostają jeszcze prace odtworzeniowe dróg na ul. Wiejskiej i Osiedlu Przylesie w 

Krzemieniewie. 

- Gmina Krzemieniewo otrzymała certyfikat „Gmina Przyjazna Rowerzystom”. 

- 01 września br. odbył się rajd rowerowy im. Zdzisława Adamczaka w Górznie, 

- 10 września br. podpisana została umowa w Urzędzie Marszałkowskim na dofinansowanie 

ścieżki rowerowej z Bojanic do Belęcina, 

- 18 września br. w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się podsumowanie konkursu 

ekologicznego dla Szkół. Publiczna Szkoła Podstawowa w Pawłowicach została nagrodzona 

nagrodą finansową , 

- na murze Szkoły w Pawłowicach został wykonany mural, którego odsłonięcie przewidziane 

jest na dzień 05 października 2018 r. 

- 07 października 2018 r. Gmina organizuje wspólnie z GCK w Krzemieniewie i Instytutem ZZD 

w Pawłowicach koncert o tematyce 100–lecia Niepodległości w sali kolumnowej w 

Pawłowicach, 

- 27 września 2018 r. podpisano umowę na przekazanie środków finansowych na rzecz Straży 

Pożarnych typu „S” jest to kwota 74 tys. zł. 

- oczekujemy na stanowisko Dyrekcji Dróg Powiatowych w sprawie wycinki drzew przy 

drodze Drobnin – Garzyn, wycinka drzew ma się odbyć w I połowie października br. 



- została podpisana umowa miedzy Związkiem Międzygminnym Wodociągów i Kanalizacji 

Wiejskich we Wschowie,  a Ośrodkiem Hodowli Zarodowej w Garzynie  w sprawie kupna 

wody pitnej do wsi  Bojanice, 

- zakończona została akcja „Dobry Start”,  czyli 300 zł dla ucznia na wniosek rodziców, w 

naszej gminie 300 zł otrzymało 1040 dzieci. 

- w miesiącu wrześniu został dokonany zapis sprzedaży budynku w Garzynie w Biurze 

Notarialnym w Gostyniu , 

 

Ad.p.4 

Następnie przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania interpelacji, wniosków i 

zadawania pytań przez radnych. 

Jako pierwszy zabrał głos i zwrócił się ponownie do Wójta w sprawie zamieszczenia 

informacji w gazecie gminnej o dofinansowaniu w wys. 25 tys. z funduszu budżetu gminy do 

imprezy turnieju wsi w Krzemieniewie, 

- prosił o doprowadzenie do stanu pierwotnego dróg, po budowie sieci kanalizacyjnej  na 

Osiedlu Przylesie w Krzemieniewie, oraz w Garzynie na osiedlu Słonecznym,  

Następnie głos zabrał radny Krystian Dutkiewicz, który w imieniu mieszkańców wsi Garzyn 

prosił o zrobienie przejścia dla pieszych. 

Wójt odpowiedział radnemu Dutkiewiczowi, że sprawa jest aktualna i przejście w 

najbliższych dniach będzie robione. 

 

Ad p.5. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Krzemieniewo. 

Pani Maria Kamyczek - Przewodnicząca Komisji doraźnej ds. opracowania Statutu 

poinformowała że Komisja spotkała się dwa razy w tej sprawie. Na posiedzeniach ustalono 

nowe nazwy dwóch stałych Komisji Rady, tj. Komisja Ochrony środowiska, Rozwoju i 

Gospodarki, oraz Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej. Wprowadzono również do 

statutu Komisje, które obligatoryjnie wprowadził ustawodawca, tj. Komisja Rewizyjna oraz 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Na posiedzeniu komisji doraźnej rozważano również problem wprowadzenia nowego 

stanowiska pracy ds. rady gminy, aby jedna osoba prowadziła wszystkie sprawy dotyczące 

Rady Gminy, tj. obsługę sesji, i komisji rady i była łącznikiem pomiędzy radnymi i Urzędem 

Gminy. 

Następnie pani Sekretarz odczytała treść projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Krzemieniewo. 

Ponieważ  pytań do uchwały nie było, przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 12 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 



Ad p. 6. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący poprosił panią Sołtys wsi Mierzejewa o 

wyrażenie opinii po zebraniu wiejskim w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

Sołtys Milena Stachowiak poinformowała, że na zebraniu wiejskim szeroko była omawiana 

sprawa sprzedaży działek, aktualnie wydzierżawionych grupie rolników pod wagę.  

W zebraniu uczestniczył zastępca wójta, który dokładnie wyjaśnił temat sprzedaży działek, w 

wyniku czego wywiązała się dyskusja pomiędzy zebranymi. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie jawne, kto jest za sprzedażą, a kto przeciw, z możliwością 

wpisania się na listę. W wyniku głosowania ustalono pozytywną opinię zebrania wiejskiego w 

sprawie sprzedaży nieruchomości we wsi Mierzejewo. ( lista popierających sprzedaż działek 

stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu). 

Następnie pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w m. Mierzejewo stanowiących własność gminy Krzemieniewo. 

Przewodniczący, zwrócił się z pytaniem do Wójta , czy na przedmiotowej nieruchomości 

będzie zabezpieczona waga dla rolników, ponieważ sprzedaż nieruchomości odbywać się 

będzie w drodze przetargu i jeżeli ktoś wygra przetarg może nie udostępnić wagi rolnikom. 

Wójt odpowiedział, że jeżeli jest postepowanie przetargowe, to gmina nie może ingerować w 

działalność na prywatnej działce. 

Radny Marek Garbacz, poinformował, że nikt nie ma pewności, że nabędzie ją grupa 

rolników, która obecnie dzierżawiła tę działkę , dlatego w głosowaniu nad uchwałą wstrzyma 

się od głosu. 

Ponieważ innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 obecnych radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu 

Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokółu. 

 

 

Ad.p. 7. 

Następnie Pan Radosław Sobecki – zastępca wójta przedstawił  projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

Wyjaśnił, że zgodnie z treścią ustawy o drogach publicznych do dróg gminnych zalicza się 

drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć 

dróg służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych. 

Zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały Rady Gminy po 

zaciągnięciu opinii właściwego Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu Leszczyńskiego pozytywnie 

zaopiniował propozycję  zaliczenia nieruchomości drogowych do kategorii dróg gminnych. 

 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 obecnych radnych. 



Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 

Ad.p.8. 

Przewodniczący kontynuując obrady  prosił panią Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy, 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krzemieniewo na 

2018 r. 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany do uchwały budżetowej dotyczą uporządkowania 

środków budżetowych zaplanowanych na 2018 r. Zmiany do budżetu szczegółowo 

przedstawione są w uzasadnieniu do uchwały, które stanowi zał. nr 7 do niniejszego 

protokołu. Następnie odczytała  treść uchwały.  

Ponieważ nie zgłaszano  pytań do przedstawionej uchwały, przewodniczący przeprowadził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego protokółu. 

Ad p.9. 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Krzemieniewo na lata 2018 – 2024. 

Wyjaśniła, że konsekwencją zmian w budżecie jest również zmiana w WPF. 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 

Ad.p.10. 

W kolejnym punkcie obrad  Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnień z 

podatku od nieruchomości. 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu. 

Ad.p. 11 

Projekt  uchwały w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych przedstawiła 

również pani Skarbnik, wyjaśniła, że zwolnienia dotyczą tylko autobusów szkolnych, które 

wykorzystane są na potrzeby przewozu dzieci do szkół. 

Radna Maria Kamyczek zapytała, jak wyglądają technicznie autobusy i ilu letnie są obecnie 

wykorzystywane autobusy szkolne. 

Wójt odpowiedział, że są to autobusy 12 letnie, w perspektywie należy pomyśleć albo o 

zakupie nowych lub zlecić obowiązek dowożenia dzieci firmom zewnętrznym. 

 

Ponieważ innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 



Za przyjęciem uchwały głosowało 12 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu. 

 

Ad p.12 . 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco: 

- w sprawie przejścia dla pieszych, jak już informował, jest to kwestia kilku dni i przejście 

będzie wykonane, 

- jeżeli chodzi o publikacje w gazecie gminnej sprawy finansowania imprez również w gazecie 

październikowej informacja ta będzie opublikowana. 

 

Ad. p. 13. 

W wolnych głosach, Przewodniczący poinformował radnych i sołtysów, że otrzymał 

zaproszenie od Pani Dyrektor Szkoły w Pawłowicach uprawniające go do zaproszenia 

wszystkich obecnych na odsłonięcie muralu, które ma się odbyć w dniu 05 października br. 

Następnie odczytał treść pisma Pani Niedzielskiej Katarzyny zam. w Krzemieniewie na 

Osiedlu Przylesie, która skarży się na utrudnienia w związku z budową przepompowni przy jej 

posesji. Ponieważ Rada Gminy nie jest władna do odpowiedzi na powyższe pismo , przekazał 

wójtowi w celu ustosunkowania się  do niego. 

Sołtys wsi Górzno – zapytał czy w gminie jest jakaś informacja na temat kładzenia 

światłowodów przez firmę INEA, ponieważ pracownicy tejże firmy chodzą po domach i robią 

rozeznanie ilu chętnych będzie do przyłączenia się do światłowodu. 

Sołtys wsi Brylewo , prosił o wycięcie akacji przy drodze Brylewo – Krzemieniewo. 

Sołtys wsi Bojanice – prosił o zamontowanie kosza na śmieci, przy grilowisku. 

 

W sprawie firmy INEA Wójt odpowiedział, że firma ta gminy nie informuje o swoich planach. 

Prosiliśmy, aby wykorzystali wykopy pod kanalizację do założenia światłowodów, i INEA nie 

podjęła tego tematu. 

Obecnie INEA występuje w pierwszej kolejności do mieszkańców wsi, czy chcą tę sieć, a 

później ją kładą i w konsekwencji są dodatkowe wykopy. 

 

Ad p. 14. 

Innych spraw nie poruszano.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, przewodniczący podziękował zebranym za udział w 

sesji i o godzinie 16:00 zamknął obrady . 
 
 

Protokółowała:  

  
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 

 

( Bogusława Stróżyńska )  ( Piotr Sikorski)  
 

 

 


